



Dear KFUPM Faculty and Staff,

In an effort to enhance communication efficiency and ensure prompt responses to all government-related inquiries, the Government Relations Department is pleased to announce the implementation of a centralized shared email address:

✉ Gov-Relation-Service@kfupm.edu.sa

This shared email will serve as the primary point of contact for all correspondence related to Government Relations, including:

- Inquiries
- Requests
- Document processing
- Official correspondence

Additionally, a QR Code has been provided for convenient access to the list of services offered by the Government Relations Department.

We kindly encourage all KFUPM community members to use this new email address for their future Government-related communication.

Government Relations Department

أعضاء هيئة التدريس وموظفي الجامعة الكرام،

حرصاً على رفع كفاءة التواصل وضمان سرعة الاستجابة لجميع الاستفسارات المتعلقة بالعلاقات الحكومية، يسر إدارة العلاقات الحكومية أن تعلن عن اعتماد بريد إلكتروني موحد للتواصل:

Gov-Relation-Service@kfupm.edu.sa ✉

وسيكون هذا البريد الإلكتروني الجهة الرئيسية للتواصل في جميع ما يتعلق بالعلاقات الحكومية، بما في ذلك:

- الاستفسارات
- الطلبات
- معالجة المستندات
- المراسلات الرسمية

كما يتوفر رمز QR يتيح الاطلاع بسهولة على قائمة الخدمات المقدمة من قبل إدارة العلاقات الحكومية.

وتهيب الإدارة بجميع منسوبي الجامعة باستخدام هذا البريد الإلكتروني الجديد في جميع مراسلاتهم المتعلقة بالعلاقات الحكومية.

SCAN FOR GR SERVICE LIST



إدارة العلاقات الحكومية